



Des financements européens sont disponibles pour prendre en charge votre participation dans cette formation.

La participation à cette formation est une activité éligible dans le cadre du programme Erasmus : action pour la mobilité des enseignants du primaire, du secondaire et des universités.

Cette action soutient le développement professionnel des enseignants à travers la participation à des sessions de formation dans leur domaine d'enseignement. Les frais de voyage et de mission ainsi que les frais d'inscription peuvent être pris en charge par la subvention européenne.

Pour plus d'informations, vous pouvez également consulter le [site internet de votre agence nationale Erasmus +](#).

European funds are available to cover your participation in this training session.

Participation in this staff training session is an eligible activity under the Erasmus action: mobility project for school/high school and higher education staff.

This action supports the professional development of teachers to participate in structured courses in their teaching area. Travel and subsistence expenses as well as registration fees can be covered by the European grant.

To apply for a grant, you should contact:

- the international relations of your university if you are a university teacher
- the school principal if you are a school/high school teacher

For more detailed information, you can also consult the website of your [National Erasmus + Agency](#).